

提供各种金属耳壳加工 金属耳壳

产品名称	提供各种金属耳壳加工 金属耳壳
公司名称	深圳市锐甲科技有限公司
价格	面议
规格参数	加工产品种类:金属耳壳 日加工能力:20000 加工方式:任何方式
公司地址	深圳市光明新区公明办事处李松朗炮台路41号国业荣辉工业大厦五楼B区
联系电话	15338728225 13825269180

产品详情

深圳市飞龙五金制品有限公司

公司成立多年，工厂生产设备精良，检测技术完善。

主要引进台湾产自动车床，走心机床，德国数控车床，瑞士滚齿机，冲压机，多冲程打头机，各种后加工机械（铣边，滚花，收口.钻孔）等行业先进设备

公司产品主要适用于

- 1.医疗器械行业:注射针，管，穿刺针管，各种医用五金零件，精密配件，
- 2.电子产品行业：各种电子用五金配件（如手机螺母等），天线管，手提电脑天线，，各类小型精密不锈钢天线
- 3.数码电器，家用电器行业：各种五金零配件，非标零件，非标螺丝，螺母，螺杆等
- 4.玩具，机械行业：各种轴承，转动轴，齿轮等
- 5.还适用于钟表，灯饰，文具，工艺品，家私，皮具，照镜，机械设备等等行业的五金零配件。

公司主要以生产加工为主.主要产品以:自动车床加工;数控车床加工。

以各种精密零件加工，精密组件加工。五金配件加工。转轴加工。齿轮加工，非标准零配件加工。

非标螺丝;螺母，螺杆加工。各种插针加工，铜制品，铁制品，钢制品，铝制品加工等等。

公司拥有完整科学的质量管理体系.公司的诚信、实力和产品质量也获得了业界的认可。

公司也一直秉着以上乘质量,合理价格,准时出货.满意服务为宗旨。以精良的设备，丰富的经验，严谨精湛的工艺，良好的服务赢得了信誉的保证。

希望能得到您的支持和鼓励，我们以有和您合作的机会为荣！愿与社会各界，世界各地合作伙伴真诚合作.与新老客户共同发展壮大。欢迎各界朋友莅临参观、指导和业务洽谈。

shenzhen dragon metal product co., ltd. established for many years, well-equipped factory and testing technology improved. the introduction of automatic lathes in taiwan producing the main, take heart machine, cnc lathe, germany, switzerland, hobbing machine, stamping machine, spring machine, multi-stroke heading machines, various post-processing machines (milling, knurling, shut up. drilling, etc.) and other advanced industries equipmentour products are mainly applied to1 medical device industry: needles, tubes, puncture needle, a variety of medical hardware parts, precision parts,2 electronics industry: a variety of electronic hardware accessories (such as mobile phones nuts, etc.), antenna tube, laptop antenna, all kinds of small precision stainless steel antenna3 digital appliances, household appliances industry: all kinds of metal parts, non-standard parts, non-standard screws, nuts, screws, etc.4 toys, machinery industry: all kinds of bearings, turning uranium, gear, etc.5 also applies to clocks, lighting, stationery, handicrafts, furniture, leather, mirror, metal industry, machinery and equipment spare parts and so on. . based mainly on production and processing company main products: automatic lathe; cnc lathe. a variety of precision machining parts, precision components processing. processing a variety of hardware accessories. a variety of shaft machining. various non-standard parts processing. non-standard screws; nut, screw machining. of copper, iron products, steel products, aluminum products processing and so on. the company has complete and scientific quality management system.'s integrity, strength and quality of products also received industry recognition. company has been more than by grasping quality, reasonable price, punctual delivery. satisfactory service for the purpose. with sophisticated equipment, extensive experience, rigorous craftsmanship and good service won the credibility of the guarantee. hope to get your support and encouragement, we have opportunities for cooperation and your pride! willing to work with the community, sincere cooperation partners around the world with new and old customers to grow and develop. welcome all friends to visit, guidance and business negotiation.